
Zápis ze 17. zasedání Zastupitelstva městské části Opava-Komárov, 

konaného dne 26. srpna 2024 od 18.15 hod. 

v zasedacím sále ÚMČ Komárov 
 

Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Michal Kubesa, Bc. Eva Murová, Ludmila Říčná, Bc. Jiří 

Kubesa, Vladimír Vicherek, Ing. Jiří Bittner, Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA, Zuzana 

Smolková 
 

17. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch 
 

1. Určení ověřovatelů zápisu 

Určení ověřovatelů zápisu dle ust. § 95 odst. 1 zákona o obcích a určení zapisovatele. 

Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. Michal Kubesa a Bc. Eva Murová, zapisovatelkou  

Zuzana Smolková. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

2. Schválení programu 

Starosta navrhl schválit program uvedený v pozvánce v tomto znění:  

- Kontrola usnesení 

- Finanční zpráva 

- Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Sportovní klub Komárov, z.s. 

- Návrh rozpočtu Městské části Komárov na rok 2025 

- Inventarizační komise a harmonogram inventarizací pro rok 2024 

- Zahájení zadávacího řízení na nákup malotraktoru a jmenování členů komise pro otevírání 

obálek a hodnotící komise 

- Žádosti, stížnosti 

- Informace, připomínky, podněty 

- Závěr 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo program jednání 17. zasedání ZMČ Opava-Komárov. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

3. Kontrola usnesení 

Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Zjištěno, že úkoly byly průběžně 

plněny - byla připravena dotační smlouva pro SK Komárov i dohoda o provedení práce pro 

kronikáře, dochází k postupnému podepisování žádostí o připojení ke kanalizaci se SmVaK. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí provedenou kontrolu usnesení minulého zastupitelstva. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

4. Finanční zpráva 

Zastupitelé byli starostou seznámeni s finanční zprávou o hospodaření a úhradou faktur  

za období do 26. 8. 2024. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo finanční zprávu o hospodaření ke dni 26. 8. 2024 dle 

přílohy a zaplacené faktury. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

5. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Sportovní klub Komárov, z.s. 

V průběhu minulého zasedání byla zastupitelstvem schválena žádost Sportovního klubu 

Komárov, z.s. o příspěvek ve výši 350.000,- Kč. Starosta obce v mezidobí připravil smlouvu, 

která již proběhla kontrolou na Magistrátu města Opavy a nyní je nutno ji schválit 

zastupitelstvem městské části Komárov. 
 



Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo Smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 

z rozpočtu Městské části Opava-Komárov *MMOPP00F6UQL* mezi Statutárním městem 

Opava, se sídlem Horní náměstí 69, 746 26 Opava, IČ: 00300535, jednající Městskou částí 

Opava-Komárov, zastoupenou Ing. Lumírem Měchem, starostou MČ a Sportovním klubem 

Komárov, z.s., se sídlem Tovární 324/2, 747 70 Opava-Komárov, IČ: 47810122, zastoupenou 

Ing. Michalem Kubesou, předsedou. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

6. Návrh rozpočtu Městské části Komárov na rok 2025 

Starosta seznámil zastupitele s celkovou výší rozpočtu na rok 2025 – jedná se o částku 

11.540.000,- Kč. Tuto částku je nutno rozdělit na běžné a kapitálové výdaje.  

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo návrh rozpočtu Městské části Komárov na rok 2025  

ve výši 11.540.000,- Kč v rozdělení na položku č. 5901 (běžné výdaje) ve výši 10.540.000,- 

Kč a na položku č. 6901 (kapitálové výdaje) ve výši 1.000.000,- Kč. 

PRO: 9            PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

7. Inventarizační komise a harmonogram inventarizací pro rok 2024 

Dále je potřeba schválit inventarizační komisi pro rok 2024 a harmonogram inventarizací. 

Starosta navrhl složení komise. 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo inventarizační komisi pro rok 2024 ve složení: 

předseda – Ing. Kozárková Drahomíra, členové – Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner, Ing. 

Michal Kubesa a Ing. Pavel Kukelka pro inventarizaci JSDH a harmonogram inventarizací. 

PRO: 9            PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

8. Zahájení zadávacího řízení na nákup malotraktoru a jmenování členů komise pro 

otevírání obálek a hodnotící komise 

Starosta sdělil, že je potřeba pořídit novou techniku, a to nejen pro zimní údržbu. Navrhl 

pořídit malotraktor, na který se dají dodatečně dokoupit i různá další příslušenství (např. 

radlice, sypač, zametač, nakladač, mulčovač apod.). Současně navrhl zřídit komisi pro 

otevírání obálek a zároveň hodnotící komisi, která zajistí výběrové řízení pro veřejnou 

zakázku malého rozsahu s názvem „Pořízení malotraktoru“. Jako členy navrhl: 1. Mgr. Bc. 

Milan Trulej LL.M., MBA – předseda komise, 2.Bc. Jiří Kubesa, 3. Ing. Michal Kubesa, 4. 

Ing. Lumír Měch, 5. Vladimír Vicherek. 

Zastupitelstvo MČ Komárov rozhodlo o zahájení zadávacího řízení veřejné zakázky malého 

rozsahu na dodávku hmotného majetku s názvem „Pořízení malotraktoru“ dle zadávací 

dokumentace. 

Zastupitelstvo MČ Komárov jmenovalo členy komise pro otevírání obálek a zároveň 

hodnotící komise ve složení:  1. Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA – předseda komise, 

2.Bc. Jiří Kubesa, 3. Ing. Michal Kubesa, 4. Ing. Lumír Měch, 5. Vladimír Vicherek. 

PRO: 9            PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

9. Žádosti, stížnosti 

V uplynulém období nebyla podána žádná stížnost. Byly podány 2 písemné žádosti: 

a) Žádost o prodej části pozemku parc. č.425  
 

Starosta přečetl žádost manželů XY o prodej části pozemku parc. č. 425 v k.ú. Komárov u 

Opavy. Tato žádost byla podána na odbor majetku Statutárního města Opavy. Odbor majetku 

nyní požaduje vyjádření ÚMČ Komárov. 

Současně odbor majetku žádá ÚMČ Komárov o vyjádření i k ostatním parcelám č. 430,  

č. 431, č. 436 a č. 437 v k.ú.Komárov u Opavy, a to pro případ jejich možného prodeje dalším 



zájemcům. Cena těchto pozemků je dle zásad města stanovena ve výši 500 Kč/m2, v případě 

platby v hotovosti (najednou) je dána sleva 10% z této ceny. 

Zastupitelstvo MČ souhlasí s prodejem pozemků parc. č. 425, parc. č. 430, parc. č. 431, parc. 

č. 436 a parc. č. 437, vše v k.ú. Komárov u Opavy, dle „Zásad prodeje Statutárního města 

Opavy“, příp. za sníženou cenu dle domluvy s jednotlivými zájemci. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

b) Žádost organizace Domov Bílá Opava, p.o. o poskytnutí finanční podpory na zajištění 

kvalitní služby obyvatelům naší obce 

Starosta přečetl žádost organizace Domov Bílá Opava, p.o. o poskytnutí finanční podpory. 

Současně starostou sděleno, že organizace je finančně podporována příspěvky od Statutárního 

města Opava. Z tohoto důvodu zastupitelé žádost nepodpořili. 

Zastupitelstvo MČ Komárov neschvaluje Žádost Domova Bílá Opava, p.o. o poskytnutí 

finanční podpory na zajištění kvalitní služby obyvatelů naší obce. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

10. Informace, připomínky a podněty 

a) Žádosti o připojení se SmVaK 

Starosta podal informace ohledně probíhajícího podepisování žádostí o připojení 

se společností Severomoravské vodovody a kanalizace. 
 

b) Oprava vozovky na ulici Dlouhá 

Začala oprava vozovky (první etapa) na ulici Dlouhá, vzhledem k vícepracem dojde 

k posunutí termínu asfaltování, a to na čtvrtek a pátek tohoto týdne. 
 

c) Osazení nových značek na parkovištích 

Starosta informoval o osazení nových značek na parkovištích v obci (u obchodu, u Obecního 

domu, u bytového domu na Požárnické ulici). 
 

d) Divadlo 

Zastupitel Vladimír Vicherek informoval o možnosti hostování ochotnického divadla ze 

Štítiny v naší obci, a to dne 17. 11. 2024 v Orlovně. 

 

e) Běh o nejrychlejšího Komarovjaka 

Zastupitel Milan Trulej informoval o plánovaném závodu v  polovině září 2024, resp. také 

s ohledem na počasí. 
 

f) Občané  

Osobně přítomný J.S.: 

- požádal zastupitelstvo o informaci ohledně odvážení větví, když bylo schváleno 

zrušení sběrného místa pro odkládání dřevní hmoty v obci; 

- upozornil na nutnost zalévání uvadajících keřů, které byly v nedávné době v obci 

vysázeny; 

- poukázal na nedostatečně čitelný „návod – informace k provozu lanové dráhy“, když 

tento je příliš malý a měl by být vytištěn na větším formátu; 

- upozornil na díry a výmoly v pumptrackové dráze, které by se měly opravit a dráha by 

měla být konrolována a udržována v dobrém stavu, aby se předešlo zranění uživatelů; 

- žádal o sdělení případných nových informací ohledně kauzy s dubem u bývalé pošty. 

Zastupitelé vzali informace a návrhy občana J.S. na vědomí. 
 

11. Závěr 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 7. 10. 2024 od 18.15 hod. v zasedacím 

sále ÚMČ Komárov. 
 



 

Zapsala: Zuzana Smolková 
 

 

Opava-Komárov 26. srpna 2024 
 

 

Ověřili: 
 

Ing. Michal Kubesa 

 

Bc. Eva Murová 

 

 

Ing. Lumír Měch - starosta 

 

 

 


